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Bande-annonce de la saison 2018-2019
Bande annonce sur Youtube : https://youtu.be/95exhO1_kFg
Bande annonce sur Vimeo : https://vimeo.com/279927680

Trailer for the 2018-2019 season
Trailer on Youtube: https://youtu.be/X3FBESQt5x0
Trailer on Vimeo: https://vimeo.com/279927642


[bookmark: _Toc515541222]Thaïlande : Paradis d’Asie

Réalisateurs : Simon C Vaillancourt et Lyne Lefort
Durée : 
Bande annonce sur Youtube : https://youtu.be/3PYzcugFfqg
Bande annonce sur Vimeo : https://vimeo.com/271939623
Fenêtre de 1ère diffusion pour les cinémas : du 31 aout 2018 au 4 octobre 2018
Fenêtre de 2ème diffusion pour les cinémas : du 3 mai 2019 au 29 août 2019

Synopsis court
La Thaïlande regorge de beautés de toutes sortes. Ses plages et ses îles en font rêver plus d’un, grâce à des décors paradisiaques. Les sites historiques et culturels ne sont pas en reste avec de multiples temples et statues qui impressionnent par leur grandeur et la finesse de leurs détails. Bref, la Thaïlande mérite pleinement son titre de paradis d’Asie!

Synopsis long
Pôle touristique principal d’Asie du Sud-Est, la Thaïlande regorge de beautés de toutes sortes qui plairont à tous les voyageurs. Ses plages et ses îles en font rêver plus d’un, grâce à des décors paradisiaques dotés de sable blanc et d’eaux turquoise propices à la plongée.

Si la capitale Bangkok bouillonne de gens et d’activités, le nord du pays est davantage propice au tourisme d’aventure. Chiang Mai se veut entre autres un tremplin de choix, car à proximité de forêts luxuriantes et de plusieurs minorités ethniques. 

Ses sites historiques et culturels ne sont pas en reste avec de multiples temples et statues rendant hommage à Bouddha qui impressionnent par leur grandeur et la finesse de leurs détails.
 
Et que dire de la nourriture thaïe qui dévoile tous ses parfums, principalement dans les marchés publics ou flottants?

Bref, la Thaïlande mérite pleinement son titre de paradis d’Asie!




[bookmark: _Toc515541223]Thailand: Asia's Paradise

Directors: Simon C Vaillancourt et Lyne Lefort
Length: 
Trailer on Youtube: https://youtu.be/y_GNQdyhW_Q
Trailer on Vimeo: https://vimeo.com/271939617
Window for the 1st run in theaters: from August 31st 2018 to October 4th 2018
Window for the 2d run in theaters: from May 3rd 2019 to August 29th 2019

Short Synopsis
Thailand is overflowing with beauties of all sorts. Its beaches and islands are something to dream about, with their heavenly colours. Thailand’s historical and cultural sites are just as appealing. The many temples and statues in honour of Buddha are impressive both for their size and for their fine detailing. In short, Thailand fully deserves its title as Asia’s Paradise!

Long Synopsis
Thailand is the main magnet for tourists in Southeast Asia, overflowing with beauties of all sorts to please every traveller. Its beaches and islands are something to dream about, with their heavenly white sands and turquoise waters that tempt you to dive right in.

If the capital Bangkok is a hubbub of people and activity, the northern part of the country is more suited for adventure tourism. Chiang Mai is an excellent starting point, as it is near lush forests and several ethnic minorities. 

Thailand’s historical and cultural sites are just as appealing. The many temples and statues in honour of Buddha are impressive both for their size and for their fine detailing.
 
And what can we say about Thai cuisine? Its many and varied delicious odours are everywhere, especially in the public or floating markets.

In short, Thailand fully deserves its title as Asia’s Paradise.


[bookmark: _Toc515541224]Corse : Splendeur méditerranéenne

Réalisatrice : Fannie Leblond
Durée : 
Bande annonce sur Youtube :
Bande annonce sur Vimeo : https://vimeo.com/271920728
Fenêtre de 1ère diffusion pour les cinémas : du 28 septembre 2018 au 1 novembre 2018
Fenêtre de 2ème diffusion pour les cinémas : du 3 mai 2019 au 29 août 2019

Synopsis court
La Corse jaillit de la Méditerranée comme un joyau de la mer. Ses côtes et ses baies hypnotisent le regard. Ses villages haut perchés gardent farouchement leur cachet d’antan avec des traditions propres et distinctes. En Corse, les traces du passé se marient à merveille avec le présent pour ajouter au charme de cette île de splendeurs.

Synopsis long
La Corse jaillit de la Méditerranée comme un joyau de la mer. Ses côtes pittoresques et ses baies translucides hypnotisent le regard et font la joie des plongeurs et plaisanciers. Plus au centre, son relief accidenté demeure un terrain de jeu idéal pour les sportifs et randonneurs qui y trouvent leur compte avec le fameux GR20.

Pendant que le vent marin souffle des odeurs de thym au travers les oliviers, ses villages haut perchés sur des falaises ou montagnes gardent farouchement leur cachet d’antan. La chaleur des habitants se reflètent pour sa part dans des traditions qui leur sont propres et distinctes, comme le chant, la danse et la langue.

En Corse, les traces du passé se marient à merveille avec le présent pour ajouter au charme de cette île de splendeurs.






[bookmark: _Toc515541225]Corsica: Mediterranean Splendour

Director: Fannie Leblond
Length: 
Trailer on Youtube:
Trailer on Vimeo: https://vimeo.com/271920709
Window for the 1st run in theaters: from September 28th 2018 to November 1st 2018
Window for the 2d run in theaters: from May 3rd 2019 to August 29th 2019

Short Synopsis
Corsica springs from the Mediterranean like a jewel from the sea. Its picturesque shorelines and translucent bays are hypnotizing. The cliff-top and mountain-top villages fiercely protect their old-fashioned charm with traditional songs, dances and language. In Corsica, the traces of the past blend beautifully with the present, adding to the magic of this island of splendours.

Long Synopsis
Corsica springs from the Mediterranean like a jewel from the sea. Its picturesque shorelines and translucent bays are hypnotizing, and delight divers and pleasure boaters alike. Farther inland, its rough terrain is an ideal playground for sporting types and hikers, who will adore the famous GR20 trail.

While the breeze from the sea blows the odours of thyme through the olive groves, the cliff-top and mountain-top villages fiercely protect their old-fashioned charm. The inhabitants welcome you warmly with their own traditional songs, dances and language.

In Corsica, the traces of the past blend beautifully with the present, adding to the magic of this island of splendours.



[bookmark: _Toc515541226]Route 66 : Kitsch et mythique

Réalisateur : Nicolas Breton
Durée : 
Bande annonce sur Youtube : https://youtu.be/-IT-ilV5-yY
Bande annonce sur Vimeo : https://vimeo.com/271898120
Fenêtre de 1ère  diffusion pour les cinémas : du 26 octobre 2018 au 6 décembre 2018
Fenêtre de 2ème diffusion pour les cinémas : du 3 mai 2019 au 29 août 2019

Synopsis court
En Amérique existe une route qui fascine l’imaginaire et fait partie du folklore depuis près de 100 ans : la Route 66! Embarquez sur ce « road trip » hors du commun à bord d’une vieille familiale AMC Matador Brougham 1976 et vous pourrez aussi chanter : « Get your kicks on Route 66 »!

Synopsis long
En Amérique existe une route qui fascine l’imaginaire depuis près de 100 ans. Une route mythique qui fait partie du folklore, voire du grand « rêve américain ». Son nom : la Route 66!

Établi à l’origine en 1926, ce tronçon traverse huit États sur près de 4 000 kilomètres, reliant Chicago en Illinois à Santa Monica en Californie. Il a vécu au fil du temps une vie mouvementée, rimant d’abord avec espoir et prospérité avant de sombrer dans l’oubli avec l’arrivée des autoroutes.

La route 66 a toutefois trouvé un nouveau souffle, bercée par les nostalgiques qui veulent vivre ou revivre cette traversée historique ou simplement découvrir la « beauté » du kitsch américain qui côtoie encore de nos jours ce chemin devenu musée à ciel ouvert.

Embarquez sur un « road trip » hors du commun à bord d’une vieille familiale AMC Matador Brougham 1976 et vous pourrez aussi chanter : « Get your kicks on Route 66 »!




[bookmark: _Toc515541227]Route 66: Kitsch and Mythical

Director: Nicolas Breton
Length: 
Trailer on Youtube: https://youtu.be/d6EPIn7HJ0o
Trailer on Vimeo: https://vimeo.com/271898108
Window for the 1st run in theaters: from October 26th 2018 to December 2018
Window for the 2d run in theaters: from May 3rd 2019 to August 29th 2019

Short Synopsis
The United States is home to a highway that has captured imaginations for nearly a century and is part of American folklore. Its name: Route 66! Take an unusual “road trip” on board an old 1976 AMC Matador Brougham station wagon and you too will be singing “Get your kicks on Route 66”!

Long Synopsis
The United States is home to a highway that has captured imaginations for nearly a century. This mythical route is part of American folklore, even of the great “American dream.” Its name: Route 66!

This stretch of road, originally established in 1926, crosses eight States over almost 4,000 kilometres, and connects Chicago, Illinois, to Santa Monica, California. Over its lifetime, Route 66 has seen it all, first as a symbol of hope and prosperity and then being forgotten when the superhighways were built.

However, new life has been breathed into Route 66 by nostalgia buffs who want to experience or re-experience this historic crossing, or simply to discover the “beauty” of the American kitsch that still lines a road that has become an open-air museum.

Take an unusual “road trip” on board an old 1976 AMC Matador Brougham station wagon and you too will be singing “Get your kicks on Route 66”!


[bookmark: _Toc515541228]Madagascar : L’île aux sourires

Réalisatrice : Annie-Claude Roberge
Durée : 
Bande annonce sur Youtube : https://youtu.be/vJaWeTBGTVg
Bande annonce sur Vimeo : https://vimeo.com/271773276
Fenêtre de 1ère diffusion pour les cinémas : du 30 novembre 2018 au 28 décembre 2018
Fenêtre de 2ème diffusion pour les cinémas : du 3 mai 2019 au 29 août 2019

Synopsis court
Madagascar rime avec biodiversité, étant l’une des régions les plus riches de la planète en termes de faune et de flore avec plusieurs espèces endémiques, dont les fameux lémuriens. La culture et les traditions sont aussi bien ancrées dans le cœur des Malgaches qui feront fi des difficultés du quotidien pour toujours esquisser leur plus beau sourire.

Synopsis long
Madagascar rime avec biodiversité, étant l’une des régions les plus riches de la planète en termes de faune et de flore. Ses forêts pluviales et ses coraux abritent une foule d’animaux, d’oiseaux et de fleurs endémiques, dont les fameux lémuriens et de superbes orchidées. 

Cette île aux larges des côtes africaines, la cinquième plus grande en superficie au monde, offre donc des expériences d’écotourisme sans pareille pour les trop rares visiteurs qui en font leur destination. L’«Avenue des baobabs » laisse à elle seule bouche bée avec ces géants millénaires alignés le long d’un chemin de terre.

La culture et les traditions sont aussi bien ancrées dans le cœur des Malgaches qui feront fi des difficultés du quotidien pour toujours esquisser leur plus beau sourire, ce qui rend l’aventure d’autant plus agréable.




[bookmark: _Toc515541229]Madagascar: Smiley Island

Director: Annie-Claude Roberge
Length: 
Trailer on Youtube: https://youtu.be/09EVdJX_dqk
Trailer on Vimeo: https://vimeo.com/271773297
Window for the 1st run in theaters:  from November 30th to December 28th 2018
Window for the 2d run in theaters: from May 3rd 2019 to August 29th 2019

Short Synopsis
Madagascar is a synonym for biodiversity and is one of the richest regions on the planet in terms of fauna and flora, with a host of endemic species, including the famous lemurs. Culture and traditions are also deeply rooted in the hearts of Malagasies, who scorn the difficulties of day‑to-day life and always wear their brightest smiles.

Long Synopsis
Madagascar is a synonym for biodiversity and is one of the richest regions on the planet in terms of fauna and flora. Its rainforests and coral shelter a host of endemic flowers, birds and animals, including the famous lemurs and superb orchids. 

This island off the African coast is the fifth largest in area in the world and offers unparalleled ecotourism experiences for the too-rare visitors who make it their destination. The “Avenue of the Baobabs” in itself will leave you breathless at the sight of these thousand-year-old giants lining a dirt road. 

Culture and traditions are also deeply rooted in the hearts of Malagasies, who scorn the difficulties of day-to-day life and always wear their brightest smiles, making the adventure all the more pleasant.


[bookmark: _Toc515541230]Le Grand Nord : Du Groenland à la Sibérie

Réalisateur : Jacques Ducoin
Durée : 
Bande annonce sur Youtube :
Bande annonce sur Vimeo : https://vimeo.com/271938159
Fenêtre de 1ère diffusion pour les cinémas : du 4 janvier 2019 au 7 février 2019
Fenêtre de 2ème diffusion pour les cinémas : du 3 mai 2019 au 29 août 2019

Synopsis court
Le Grand Nord est un monde peu connu, une terre hostile où règnent la glace et le froid. Partez au-delà du cercle arctique à la rencontre des rares habitants et des animaux qui peuplent cet immense territoire. Vous verrez comment ces hommes et ces femmes vivent en symbiose avec la nature, comme l’ont fait leurs ancêtres depuis des siècles.

Synopsis long
Le Grand Nord est un monde peu connu, une terre hostile où règnent la glace et le froid. Partez au-delà du cercle arctique à la rencontre des rares habitants et des animaux qui peuplent cet immense territoire, du Spitzberg en Norvège aux côtes du Groenland, en voguant par le long passage du nord-ouest, couloir maritime situé au-dessus du Canada et de l’Alaska, jusqu’en Sibérie. 

Vous partagerez entre autres la vie des Dolganes, un peuple éleveur de rennes de la région du Taïmyr, en les accompagnant dans leur village, lors d’une fête traditionnelle et pendant une migration. Vous verrez comment ces hommes et ces femmes vivent encore en symbiose avec la nature, comme l’ont fait leurs ancêtres depuis des siècles.




[bookmark: _Toc515541231]The Great North: From Greenland to Siberia

Director: Jacques Ducoin
Length: 
Trailer on Youtube:
Trailer on Vimeo: https://vimeo.com/271938152
Window for the 1st run in theaters: from January 4th 2019 to February 7th 2019
Window for the 2d run in theaters: from May 3rd 2019 to August 29th 2019

Short Synopsis
The Great North is a little-known world, a hostile land ruled by ice and cold. Go above the Arctic Circle to meet the rare inhabitants and the animals who populate this immense territory. You will see how these men and women still live in symbiosis with nature as their ancestors have done for centuries.

Long Synopsis
The Great North is a little-known world, a hostile land ruled by ice and cold. Go above the Arctic Circle to meet the rare inhabitants and the animals who populate this immense territory, from Spitsbergen in Norway to the shores of Greenland, and take the long Northwest Passage, the maritime corridor located above Canada and Alaska, to Siberia. 

You will also share the lives of the Dolgans, reindeer herders from the Taymyr region, joining them in their village for a traditional festival and during a migration. You will see how these men and women still live in symbiosis with nature as their ancestors have done for centuries.


[bookmark: _Toc515541232]Hong Kong : D’Orient et d’Occident

Réalisateur : Yohan Leduc
Durée : 
Bande annonce sur Youtube : https://youtu.be/LO88AxcWOS8
Bande annonce sur Vimeo : https://vimeo.com/271882012
Fenêtre de 1ère diffusion pour les cinémas : du 1 février 2019 au 7 mars 2019
Fenêtre de 2ème diffusion pour les cinémas : du 3 mai 2019 au 29 août 2019

Synopsis court
Hong Kong se veut une région unique au monde avec un heureux mélange de parfums d’Orient et d’Occident. La ville se place d’ailleurs au rang des grands centres financiers mondiaux, au même titre que New York et Londres. Malgré un style définitivement moderne et urbain, Hong Kong offre une nature et des attraits surprenants qui vous ne laisseront pas indifférents.

Synopsis long
Hong Kong se veut une région unique au monde avec un heureux mélange de parfums d’Orient et d’Occident. Colonie britannique pendant plus de 150 ans, elle est rétrocédée à la Chine en 1997, mais demeure radicalement différente du reste du pays. Elle conserve son système légal (common law), sa monnaie (Dollar de Hong Kong), son système politique (multipartisme), ses lois sur l'immigration et son code de la route (conduite à gauche).

Des dizaines de milliers d’expatriés à la solde de multinationales comptent parmi ses 7,2 millions d’habitants. Hong Kong se place d’ailleurs au rang des grands centres financiers mondiaux, au même titre que New York et Londres.

Malgré un style définitivement moderne et urbain, la ville offre une nature et des attraits surprenants qui vous ne laisseront pas indifférents.




[bookmark: _Toc515541233]Hong Kong: From East and West

Director: Yohan Leduc
Length: 
Trailer on Youtube: https://youtu.be/PFlDruIJQmY
Trailer on Vimeo: https://vimeo.com/271882040
Window for the 1st run in theaters: from February 1st to March 7th 2019
Window for the 2d run in theaters: from May 3rd 2019 to August 29th 2019

Short Synopsis
Hong Kong bills itself as a region unique in the world with a happy mixture of Eastern and Western flagrance. It is one of the world’s greatest financial centres, on par with New York and London. Despite its definitively modern, urban style, Hong Kong offers surprising attractions and natural wonders that are sure to move you.

Long Synopsis
Hong Kong bills itself as a region unique in the world with a happy mixture of Eastern and Western flagrance. It was a British colony for over 150 years before being ceded back to China in 1997, but it is still radically different from the rest of the country. It has maintained its legal system (common law), currency (Hong Kong dollar), multiparty political system, immigration laws and highway code (driving on the left).

Its 7.2 million inhabitants include tens of thousands of expats employed by big multinationals, as Hong Kong is one of the world’s greatest financial centres, on par with New York and London.

Despite its definitively modern, urban style, Hong Kong offers surprising attractions and natural wonders that are sure to move you.


[bookmark: _Toc515541234]Pérou : Soleil Inca

Réalisateur : Mèlik Benkritly
Durée : 
Bande annonce sur Youtube :
Bande annonce sur Vimeo : https://vimeo.com/271920310
Fenêtre de diffusion pour les cinémas : du 1 mars 2019 au 4 avril 2019
Fenêtre de 2ème diffusion pour les cinémas : du 3 mai 2019 au 29 août 2019

Synopsis court
Le Pérou, centre de l’Empire Inca, conserve plusieurs traces de cette civilisation légendaire, la plus connue et la plus spectaculaire demeurant sans contredit le Machu Picchu. Au-delà de ce trésor unique, le pays offre une panoplie d’autres attraits, dont le lac Titicaca, le canyon de Colca, ainsi que des marchés colorés.

Synopsis long
Le Pérou, centre de l’Empire Inca, conserve plusieurs traces de cette civilisation qui occupait à une certaine époque un vaste territoire le long de l’océan Pacifique, s’étendant des pays que l’on connaît aujourd’hui comme la Colombie et le Chili. La plus connue et la plus spectaculaire demeure sans contredit le Machu Picchu, cette cité perchée dans les montagnes au nord-ouest de l’ancienne capitale Cuzco.

Au-delà de ce trésor unique, le Pérou offre une panoplie d’autres attraits : le lac Titicaca, le plan d’eau navigable le plus haut du monde, avec ses îles flottantes et ses petites communautés aux coutumes inouïes, le canyon de Colca, l’un des plus profonds à l’échelle planétaire, des marchés d’artisanat andin coloré, ainsi que l’actuelle capitale Lima qui surfe la vague du renouveau gastronomique.




[bookmark: _Toc515541235]Peru: Inca Sun

Director: Mèlik Benkritly
Length: 
Trailer on Youtube:
Trailer on Vimeo: https://vimeo.com/271920302
Window for the 1st run in theaters: from March 1st 2019 to April 4th 2019
Window for the 2d run in theaters: from May 3rd 2019 to August 29th 2019

Short Synopsis
Peru, the centre of the Inca Empire, preserves a number of traces of this legendary civilization. The best-known and most spectacular Inca site is definitely Machu Picchu. Beyond this unique treasure, Peru offers a whole panoply of other attractions, namely Lake Titicaca, Colca Canyon, and colourful markets.

Long Synopsis
Peru, the centre of the Inca Empire, preserves a number of traces of this civilization that used to occupy a vast territory beside the Pacific Ocean extending into lands we now know as the countries of Colombia and Chile. The best-known and most spectacular Inca site is definitely Machu Picchu, a city perched in the mountains northwest of the former capital Cuzco.

Beyond this unique treasure, Peru offers a whole panoply of other attractions: Lake Titicaca, the highest navigable body of water in the world, with its floating islands and hamlets with extraordinary customs; the Colca Canyon, one of the deepest on the whole planet; markets featuring colourful Andean handicrafts, and the current capital, Lima, which is riding the wave of gourmet renewal.


[bookmark: _Toc515541236]Irlande : Terre d’émeraude

Réalisateur : Mèlik Benkritly
Durée : 
Bande annonce sur Youtube : https://youtu.be/4hAcCo_H2Ow
Bande annonce sur Vimeo : https://vimeo.com/271920371
Fenêtre de diffusion pour les cinémas : du 29 mars 2019 au 9 mai 2019
Fenêtre de 2ème diffusion pour les cinémas : du 3 mai 2019 au 29 août 2019
[bookmark: _GoBack]
Synopsis court
Le vert est tout de go associé à l’Irlande. Les plaines et monts verdoyants dominent les paysages parsemés de châteaux avant de s’arrêter aux falaises ciselées donnant sur la mer. Puis, à la tombée du jour, quand les rayons du soleil brillent sur l’horizon, vous comprendrez vite pourquoi l’île a reçu le sobriquet de Terre d’émeraude.

Synopsis long
Le vert est tout de go associé à l’Irlande. Les plaines et monts verdoyants dominent les paysages grandioses avant de s’arrêter brusquement aux falaises ciselées donnant sur la mer.

L’histoire est aussi au rendez-vous. Les châteaux d’une autre époque et les vestiges de la culture celte se trouvent dans chaque coin et recoin, rappelant ce passé glorieux.

Par ailleurs, malgré des valeurs fortes, les Irlandais demeurent des plus accueillants. Osez vivre le quotidien de ce peuple fier en dansant sur une musique traditionnelle ou en trinquant une Guinness dans un pub local.

Puis, à la tombée du jour, quand les rayons du soleil percent les nuages et brillent sur l’horizon, vous comprendrez vite pourquoi l’île a reçu le sobriquet de Terre d’émeraude.
 


[bookmark: _Toc515541237]Ireland: Emerald Island

Director: Mèlik Benkritly
Length: 
Trailer on Youtube:  https://youtu.be/fB-_IxG3uPQ
Trailer on Vimeo: https://vimeo.com/271920352
Window for the 1st run in theaters: from March 29th 2019 to May 9th 2019
Window for the 2d run in theaters: from May 3rd 2019 to August 29th 2019

Short Synopsis
Green is the first thing that people associate with Ireland. Green plains and hills dominate the landscapes scattered with castles before ending abruptly at chiselled oceanside cliffs. Then, at the end of the day, when the rays of the setting sun pierce through the clouds and shimmer on the horizon, you will quickly understand why this paradise is known as the Emerald Island.

Long Synopsis
Green is the first thing that people associate with Ireland. Green plains and hills dominate the sweeping landscapes before ending abruptly at chiselled oceanside cliffs.

The air is full of history. Castles from bygone days and vestiges of Celtic culture surround you, recalling this glorious past.

Despite their strong values, the Irish are a very welcoming nation. Dare to share in the daily life of these proud people as you dance to a traditional air or share a Guinness in a local pub.

Then, at the end of the day, when the rays of the setting sun pierce through the clouds and shimmer on the horizon, you will quickly understand why this paradise is known as the Emerald Island.

